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                                                                             Sz. P. 

 

                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  

                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 

 

Pani Prezydentko. 

 

Wpłynął do mnie wniosek od mieszkańców z ul. Gankowej i Na Filarze                      

o budowę w starym śladzie ścieżki dla pieszych - pokazana na zdjęciu z MSIP. 

Proszę o udzielenie odpowiedzi: 

- jakie są plany miasta co do tych działek? 

- czy będą do zbycia? 

- czy będzie budowany budynek mieszkalny? 

Pytam, ponieważ nie wiem czy mogę złożyć wniosek o budowę w/w ścieżki. 

Aby, nie było tak, że wydane zostaną pieniądze a za „chwilę” będzie 

zlikwidowana. 

 

  

 

 

 

 

 

                                                                          Jan Pająk 

                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 
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